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MØTEBOK 
Rådsmøte i Hardangerrådet iks 

Dato: Torsdag 05.01.2017 
Klokka 14.00 – 14.40  
Stad: Telefonmøte    

Til stades: 
Eidfjord kommune: Ordførar Anved Johan Tveit 
Granvin herad: Ordførar Ingebjørg Winjum  
Jondal kommune: Ordførar Jon Larsgard – Rådsordførar 
Kvam herad:  Ordførar Jostein Ljones 
Odda kommune: Ordførar Roald Aga Haug 
Ullensvang herad: Ordførar Solfrid Borge 
Ulvik herad:  Ordførar Hans Petter Thorbjørnsen - Rådsvaraordførar 
Rådmannsforum: Rådmannsforum v/Siv Helle Prestegard 
Administrasjonen: Dagleg leiar Jostein Eitrheim og konsulent Trude Rinaldo 
 

Agenda:   
14.00 – 15.30 Sakshandsaming  

 

Det var ingen merknader til innkalling eller sakliste som så vart godkjent. 
  

Desse vart valde til å skriva under møteboka saman med rådsordførar:  
Ingebjørg Winjum     Anved Johan Tveit  
 
Saker til handsaming i Regionrådet: 
Alle vedtak er samrøystes om ikkje anna er nemnt. 
 

Saker til handsaming: 
 

HR-sak    01/17 Meldingar 
 
Vedtak: 
Meldingane vert tekne til vitande.  
 
 
HR-sak  02/17 Uttale frå Hardangerrådet til prosjektrapport vedr.  
   rassikringstiltak på Rv 13 i Brattlandsdalen.  
 
Vedtak: 
Hardangerrådet gjev slik uttale til Sluttrapport frå Asplan- Viak vedr. Strekningsanalyse for 
RV13 Brattlandsdalen: 
 
Hardanerrådet tek vedlagde prosjektrapport til vitande og Hardangerrådet vil arbeida for at 
tilrådingar i rapporten kjem inn i NTP 2018-2029. Hardangerrådet legg til grunn at oppfylgjing 
av rapporten skal skje i samråd med I/S Fjordvegen, Odda kommune og Suldal kommune. 
 
 
HR-sak  03/17 Støtte til prosjekt «Merkevare Hardangerfrukt». 
 
Vedtak:  
Hardangerrådet støttar prosjekt «Merkevare Hardangerfrukt» med kr 100.000,- slik det går 
fram av finansieringsplan. Støtten til prosjektet vert finansiert gjennom restmidlar Regionalt 
Næringsfond Hardanger. 
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HR-sak  04/17 Administrasjonsbidrag til Hardangerrådet for  
    administrasjon av Kraftlinjemidlane for perioden  

2011 – 2016. 
 
Vedtak: 
Hardangerrådet IKS Prosjekt 1 Administrasjon vert godskrive kr 250.000 i «overhead»-
godtgjersle for administrasjon og sakshandsaming vedr. kraftlinjemidlane. Beløpet vert dekka 
frå avkastninga av kraftlinjefondet. 
 
 
 
 
Møteboka godkjent 05.01.2017.  
 
 
 
 

Jon Larsgard 
 Rådsordførar 

 
 
 

Ingebjørg Winjum       Anved Johan Tveit   
Rådsmedlem        Rådsmedlem 
 


